

Title (en)
A MARKING DEVICE.

Title (de)
MARKIERUNGSSANORDNUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE MARQUAGE.

Publication
EP 0413744 A1 19910227 (EN)

Application
EP 89905808 A 19890427

Priority
SE 8801671 A 19880503

Abstract (en)
[origin: WO8911153A1] The invention relates to a device for marking electric wires or the like and presents a solution of the problem of making it possible to use one and the same marker alternatively for permanent or temporary mounting. In the first case the marker is threaded over the wire in the direction of the longitudinal axis of the wire, whereas in the latter case it is mounted by a displacement in the radial direction of the wire and retained by a snapping action. The marker which consists of an elastic plastic material comprises an outer portion (1) shaped like an inverted U and an inner portion (3) having two lateral legs (4, 5). According to the invention the space for receiving a wire on which the marker is permanently mounted is defined between said inner and said outer portion whereas a space for receiving a wire on which the marker is temporarily mounted is defined between the legs (4, 5) of the inner portion (3).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de marquage de fils électriques ou analogue et présente une solution au problème permettant d'utiliser le seul et même marqueur alternativement pour un montage permanent ou temporaire. Dans le premier cas le marqueur est fileté sur le fil dans le sens de l'axe longitudinal du fil, alors que dans le second cas il est monté par un déplacement dans le sens radial du fil et maintenu par encliquetage. Ledit marqueur consistant en un matériau plastique élastique, comprend une partie extérieure (1) ayant la forme d'un U renversé, ainsi qu'une partie intérieure (3) comportant deux pattes latérales (4, 5). Selon l'invention, l'espace destiné à recevoir un fil sur lequel ludit marqueur est monté de manière permanente, est défini entre lesdites parties intérieure et extérieure, alors qu'un espace destiné à recevoir un fil sur lequel ledit marqueur est monté de manière temporaire, est défini entre les pattes (4, 5) de la partie intérieure (3).

IPC 1-7
G09F 3/06; H01B 7/36

IPC 8 full level
G09F 3/04 (2006.01); **G09F 3/06** (2006.01); **H01B 7/36** (2006.01)

IPC 8 main group level
H01B (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 3/0295 (2013.01); **G09F 3/04** (2013.01); **G09F 3/06** (2013.01); **H01B 7/368** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8911153A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8911153 A1 19891116; AU 3565389 A 19891129; CA 1340060 C 19980929; DE 68907211 D1 19930722; DE 68907211 T2 19931223;
DK 165034 B 19920928; DK 165034 C 19930208; DK 263590 A 19901102; DK 263590 D0 19901102; EP 0413744 A1 19910227;
EP 0413744 B1 19930616; FI 101838 B1 19980831; FI 101838 B 19980831; FI 905424 A0 19901101; MY 103713 A 19930828;
SE 461065 B 19891218; SE 8801671 D0 19880503; SE 8801671 L 19891104

DOCDB simple family (application)

SE 8900240 W 19890427; AU 3565389 A 19890427; CA 598175 A 19890428; DE 68907211 T 19890427; DK 263590 A 19901102;
EP 89905808 A 19890427; FI 905424 A 19901101; MY PI19890599 A 19890503; SE 8801671 A 19880503